



IV ТАХТАДЖЯНОВСКИЕ ЧТЕНИЯ

13 июня 2017 г.

Санкт-Петербург

IV TAKHTAJAN MEMORIAL LECTURES

June, 13, 2017

St. Petersburg

ПРОГРАММА

13 июня 2017 г. (вторник)

11–12 час.

Посещение могилы А. Л. Тахтаджяна на армянском участке Смоленского кладбища.

Отправление автобуса в 10.30 от «зеленого домика» на территории Ботанического института им. В. Л. Комарова РАН (ул. Профессора Попова, 2).

14 час. Зал Ученого совета Ботанического института им. В. Л. Комарова РАН

Д. В. Гельтман (врио директора БИН РАН). Вступительное слово.

Р. Классен-Бокхоф (Майнц, Германия). Архитектура побегов и системы размножения у Apiaceae-Apioideae.

М. Г. Пименов (Москва, Россия). Систематика зонтичных (Umbelliferae, Apiaceae) на перепутье.

PROGRAMME

June, 13, 2017 (Thursday)

11 a.m.-12 a.m.

Visit to Armen Takhtajan grave on Armenian part of the Smolensk cemetery.

The bus will depart from the «green cottage» at the territory of the Komarov Botanical Institute at 10.30 a.m. (Professor Popov street, 2).

2 p.m. Hall of the Council of the Komarov Botanical Institute

D. V. Geltman (acting director of the Institute). Introductory remarks.

R. Classen-Bockhoff (Mainz, Germany). Architecture and breeding systems in Apiaceae-Apioideae.

M. G. Pimenov (Moscow). Umbelliferae (Apiaceae) taxonomy at the crossroads.